
GF Skamlebæk Strand 

 

Referat af bestyrelsesmødet den 18. juli:  

1. Valg af referent- Peter  

  

2. Vejstatus-  

 

Ref: Der er igen problemer med huller i vejene. Vejrliget driller os, og når det regner kraftigt, 

bliver der store huller.   Vi tilkalder vejmanden og forsøger af få hjælp til Sejerøvej, især det sidste 

stykke af Sejerøvej mod syd.  

 

3. Økonomi 

 

Ref: Bankens gebyrerne stiger endnu engang. Der er enkelte der allerede har betalt kontingent kr. 

1.000.-  

Når det nye års kontingent bliver fastlagt ved generalforsamlingen, bliver indbetalingerne 

korrigeret.  

  

4. Ny affaldsordning 

 

Ref: Der er ikke nogen lette løsninger for at have fælles-affaldsspande. Man må prøve sig frem. 

Det er vigtigt at vi bevarer vores områdes naturlige smukke udtryk, så det ikke ligner en 

affaldsplads, hvor spandene fylder hele billedet.  

   

       5.     Forslag til SAGD - om igennem KSO (Koordinationsudvalget for Sammenslutninger af  

                fritidshusejere i Odsherred Kommunen KSO.) at arbejde for at Odsherred kommune  

                vil tillade 20km/t fartzoner i visse sommerhusområder. 

                   

        6.     Ændring af postombæring fra 2024, sommerhusområder udstykket før  

                1973 skal have etableret et fælles brevkasseanlæg, hvordan forholder  

                GSS sig? Se brev fra Vibeke Pedersens videresendt til  

                 Skamlebaekstrand.dk 28.06.23 samt  

                 https://www.trm.dk/nyheder/2023/bred-aftale-om-fremtidens-post 

                 Ref: Bestyrelsen kan ikke pege på en løsning. Vi må afvente transportministeriets m.m.      

                 udmeldinger. 

            7.   Høring om store sommerhuse se:  

https://www.trm.dk/nyheder/2023/bred-aftale-om-fremtidens-post


                   https://www.odsherred.dk/da/hoeringer-ogafgoerelser/kommuneplantillaeg-for-store-    

                   sommerhuse-ihoering/?utm_source=MarketingPlatform&utm_medium=email&utm_ca 

                   mpaign=Sommerhusnyt%20-%20nr.%2068%20 %20uge%2026%202023&utm_content=68454118 

                    Ref: Punktet er til orientering, Vi har ikke kendskab til at der pt. gives dispensationer.  

   

           8. Praktisk vedr. generalforsamling  

           a) Dirigent Jeanette Buhl Madsen  

           b) Talerækkestyrer Peter  

           c) Bestyrelsens beretning- Anne- (Peter vedr. vejene) Kirsten regnskab 

          d) Bestyrelsens ønske om en drøftelse af hastigheder på vejene ønskes under beretningen.                    

              Dirigenten Jeanette beslutter, hvor den åbne drøftelse skal placeres på dagsordenen.    

          e) Valgproces, stemmetællere, skriftlig og/eller mundtlig afstemning – 

              Kim og Kirsten tjekker ved indgangen, alle matrikler får en stemmeseddel.  

          f) Forplejning, drikkevarer, snacks 

          g) Indslag efter generalforsamlingen, honorar til indlægsholdere 

             

 

Eventuelt:  

Ref:  Intet 

 

 


